Love in Action



Every time you smile at someone, it is an action of love, a gift to that person, a beautiful thing.—Mother Teresa

Love is friendship that has caught fire. It is quiet understanding, mutual confidence, sharing and forgiving. It is loyalty through good and bad times. It settles for less than perfection and makes allowances for human weaknesses.

—Ann Landers

Love is when the other person's happiness is more important than your own.

—H. Jackson Brown, Jr.

Being deeply loved by someone gives you strength, while loving someone deeply gives you courage.—Lao Tzu

Friends show their love in times of trouble, not in happiness.—Euripides

Love is the only force capable of transforming an enemy into a friend.

—Martin Luther King, Jr.

Keep love in your heart. A life without it is like a sunless garden when the flowers are dead. —Oscar Wilde

The greatest healing therapy is friendship and love.—**Hubert H. Humphrey**

Spread love everywhere you go. Let no one ever come to you without leaving happier.—Mother Teresa

The greatest gift that you can give to others is the gift of unconditional love and acceptance. —Brian Tracy

When the power of love overcomes the love of power the world will know peace.—Jimi Hendrix



أقوال مأثورة

الحب فعال

في كل مرة تبتسم فيها لشخص ما، فإن ذلك هو فعل الحب، هدية لهذا الشخص، شيء جميل. - الأم تيريزا

الحب هو الصداقة التي اشتعلت فيها النيران. إنه فهم هادئ وثقة متبادلة ومشاركة وغفران. إنه الولاء من خلال الأوقات الجيدة والسيئة. انه القبول بما هو أقل من الكمال، ويسمح برؤية الضعف البشري. - آن لاندرز

الحب هو عندما تكون سعادة الشخص الآخر أكثر أهمية من سعادتك. - جاكسون براون، الابن.

وجود شخص يحبك بصدق يمنحك القوة، في حين أن حبك لشخص آخر يمنحك الشجاعة. - لاو تزو

الحب هو القوة الوحيدة القادرة على تحويل العدو إلى صديق. - مارتن لوثر كنغ

أفضل شيء تتمسك فيه في الحياة هو بعضكما البعض. - أودري هيبورن

حافظ على الحب في قلبك. الحياة بدونه تشبه حديقة بلا شمس زهورها ميتة. **– أوسكار وايلد**

الأصدقاء يظهرون حبهم في الأوقات الصعبة وليس في أوقات السعادة. - يوريبايدس

أعظم علاجٍ شافٍ هو الصداقة والحب. - هيربرت همفري

انشر الحب أينما ذهبت. لا تدع أحداً يأتي إليك بدون أن يغادر وهو أكثر سعادة - الأم تيريزا

أعظم هدية يمكن أن تعطيها للآخرين هي هبة الحب والقبول غير المشروطين. - بريان تراسي

عندما تتغلب قوة الحب على حب القوة، سيعرف العالم السلام. - جيمي هندريكس

